
JYVÄSKYLÄN KAUPUNKI

Toimielinten pöytäkirjat ja viranhaltijapäätökset

Kaupunginhallitukselle on torstaihin 12.12.2024 mennessä toimitettu seuraavat 
toimielinten pöytäkirjat ja viranhaltijapäätökset.

Toimielinten pöytäkirjat:
- kulttuuri- ja liikuntalautakunta 4.12.2024
- Jyväskylän seudun ympäristöterveyslautakunta 4.12.2024
- Jyväskylän seudun joukkoliikennelautakunta 5.12.2024

Toimielinten pöytäkirjat ovat luettavissa kaupungin verkkosivuilla.

Viranhaltijapäätökset:

Elinkeinojohtaja Anne Sandelin
- 8/2024: Jyväskylän kaupungin rahoitus hankkeelle Kestävää kasvua 

systeemiälykkäästi verkostossa

Hankintapäällikkö Pauliina Virtanen
- 24/2024: Henkilöstön työnohjauspalvelut

Päätöksen liite

Viranhaltijapäätökset ovat luettavissa kaupungin verkkosivuilla.

Henkilötietoja sisältävät päätökset poistetaan yleisestä tietoverkosta 
henkilötietojen käsittelyä koskevan lainsäädännön nojalla päätöksen 
muutoksenhakuajan päätyttyä tai kun päätös on lainvoimainen.

Kaupunginjohtaja Timo Koivisto on päätöksellään 9.12.2024/27 käyttänyt 
kuntalain 92 §:n ja Jyväskylän kaupungin hallintosäännön 31 §:n mukaista otto-
oikeuttaan kulttuuri- ja liikuntalautakunnan päätökseen 4.12.2024/61 ”Kulttuuri- ja 
liikuntalautakunnan käyttösuunnitelma vuodelle 2025” (päätös liitteineen on 
luettavissa ylempänä olevasta linkistä toimielinten pöytäkirjoihin).

Kaupunginjohtaja Koiviston ehdotus

Kaupunginhallitus toteaa, että kaupunginjohtaja on 9.12.2024/27 tekemällään 
päätöksellä ottanut kaupunginhallituksen käsiteltäväksi kulttuuri- ja 
liikuntalautakunnan päätöksen 4.12.2024/61 (Kulttuuri- ja liikuntalautakunnan 
käyttösuunnitelma vuodelle 2025).

Kaupunginhallitus päättää, ettei se käytä kuntalain 92 §:n mukaista otto-
oikeuttaan muihin edellä esitettyihin toimielinten ja viranhaltijoiden päätöksiin.
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Kaupunginhallitukselle on esityslistan lähettämisen jälkeen 16.12.2024 toimitettu 
esityslistalla mainittujen pöytäkirjojen ja viranhaltijapäätösten lisäksi seuraavien 
toimielinten pöytäkirjat, jotka kaupunginhallitus päätti ottaa pöydältä 
käsiteltäviksi:

- rakennus- ja ympäristölautakunta 10.12.2024 
- Tilapalvelu-liikelaitoksen johtokunta 11.12.2024
- sivistyslautakunta 11.12.2024
- Kylän Kattaus -liikelaitoksen johtokunta 12.12.2024

--------- 

Keskustelun aikana Tapio Puolimatka ehdotti Joni Parkkosen kannattamana 
seuraavaa: 

”Esitän otto-oikeuden käyttöä tilapalvelun käyttösuunnitelmaan. Syynä 
energiasäästötoimenpiteet ilmastoinnin sammutuksella. On olemassa joitakin 
viitteitä siitä, että ilmanvaihdon sammuttaminen öisin ja loma-aikoina sisältää 
riskin sisäilman laadun huonontumiseen ja mahdollisesti myös rakenteiden 
vaurioitumiseen. Näistä aiheutuvat kustannukset voivat olla moninkertaiset 
säästöihin nähden. Eikö säästöksi riittäisi se, että ilmanvaihto asetetaan 
puoliteholle?”

Koska oli tehty kaupunginjohtajan ehdotuksesta poikkeava kannatettu 
muutosehdotus, puheenjohtaja totesi, että asiasta on äänestettävä. Hän esitti, 
että kaupunginjohtajan ehdotuksen kannattajat äänestävät JAA ja Tapio 
Puolimatkan ehdotuksen kannattajat äänestävät EI. Puheenjohtaja ehdotti, että 
äänestys toteutetaan nimenhuutoäänestyksenä. Äänestysmenettely hyväksyttiin.

Äänestyksessä annettiin kymmenen (10) JAA-ääntä (Caius Forsberg, Meri 
Lumela, Jari Colliander, Mervi Hovikoski, Arto Lampila, Tony Melville, Jasmine 
Repo, Juha Suonperä, Ira Vainikanen ja Ilse Weijo) ja kolme (3) EI-ääntä (Timo 
Lehtonen, Joni Parkkonen ja Tapio Puolimatka). Puheenjohtaja totesi, että 
kaupunginjohtajan ehdotus tuli tältä osin kaupunginhallituksen päätökseksi.

Lisäksi keskustelun aikana Meri Lumela ehdotti Mervi Hovikosken kannattamana 
seuraavaa: 

”Kaupunginhallitus käyttää otto-oikeutta sivistyslautakunnan 
käyttötaloussuunnitelmaan siltä osin, kun se koskee kasvatusohjaajien 
vähentämistä esitetyssä määrin.” 

Puheenjohtaja tiedusteli, voidaanko kannatettu ehdotus hyväksyä yksimielisesti. 
Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti ja Meri Lumelan ehdotus 
tuli tältä osin kaupunginhallituksen päätökseksi.

Päätös Kaupunginhallitus päätti, ettei se käytä kuntalain 92 §:n mukaista otto-oikeutta 
esityslistalla tiedoksi tuotujen toimielinten ja viranhaltijoiden päätöksiin, pois 
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lukien kulttuuri- ja liikuntalautakunnan päätös 9.12.2024/61, johon 
kaupunginjohtaja on käyttänyt otto-oikeutta.

Kaupunginhallitus päätti esityslistan lähettämisen jälkeen 16.12.2024 
toimitettujen toimielinten pöytäkirjojen osalta seuraavaa:

Kaupunginhallitus ei käytä kuntalain 92 §:n mukaista otto-oikeutta seuraaviin 
päätöksiin:
- rakennus- ja ympäristölautakunta 10.12.2024
- Tilapalvelu-liikelaitoksen johtokunta 11.12.2024 
- Kylän Kattaus -liikelaitoksen johtokunta 12.12.2024

Sivistyslautakunnan 11.12.2024 osalta kaupunginhallitus päätti, että se käyttää 
kuntalain 92 §:n mukaista otto-oikeutta päätökseen 11.12.2024/97 Kasvun ja 
oppimisen palveluiden käyttösuunnitelma vuodelle 2025. Muihin 
sivistyslautakunnan 11.12.2024 päätöksiin otto-oikeutta ei käytetä.

Juha Suonperä poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn ja päätöksenteon 
jälkeen.

Tämän asian käsittelyn ja päätöksenteon jälkeen pidettiin tauko klo 15.08-15.30.
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